

## Event Waiver

I, the undersigned, wish to enter the "Ferei Dark 45 (2021)". I severally confirm and agree that I shall comply to all relevant rules and regulations another ad hoc arrangements/decisions made by the Organiser; take part in this event entirely at my own risks and that I will not hold the Organiser, or any sponsors/supporting organisations, responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, or for any damage to or loss or destruction of personal properties during the course of the event. I also agree to indemnify or reimburse the Organiser in respect of any additional expenses or costs incurred by the Organiser arising from or in connection with my participation in the event. I also certify that I am physically fit and have the necessary physical skills stated to participate in the "Ferei Dark 45 (2021)".

I grant permission to the Organiser or its agents to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.

我現參加「Ferei 黑夜 45 (2021)」，僅此聲明並作出保證，我會遵守所有有關之活動規例和主辦機構之臨時安排及倘於活動期間發生意外，包括死亡、受傷或財物損失，我將自行承擔一切責任。主辦機構、各贊助機構及支援機構無須對此作出賠償或負上任何法律責任。若我在活動期間發生事而導致主辦機構支付額外開支，我願意對主辦機構作出合理之賠償。我等亦謹此證明等我之身體狀況良好，並具備參加「Ferei 黑夜 45 (2021)」所需之體能要求。

我亦授權予舉辦者及其代理商選用任何有關此活動之相片，錄影帶及活動紀錄作任何合法用途。

## COVID-19 DISCALIMER

By signing this agreement, I acknowledge the contagious nature of COVID-19 and voluntarily assume the risk that I may be exposed to or infected by COVID-19 by attending this event and that such exposure or infection may result in personal injury, illness, permanent disability, and death. I understand that the risk of becoming exposed to or infected by COVID-19 at this event may result from the actions, omissions, or negligence of myself and others, including, but not limited to the Organiser, marshals, and race participants and other people. I voluntarily agree to assume all of the foregoing risks and accept sole responsibility for any injury to myself (including, but not limited to, personal injury, disability, and death), illness, damage, loss, claim, liability, or expense, of any kind, that I may experience or incur in connection with my

participation at this event. On my behalf I hereby release, covenant not to sue, discharge, and hold harmless the Organiser, agents, and representatives, of and from the Claims, including all liabilities, claims, actions, damages, costs or expenses of any kind arising out of or relating thereto. I understand and agree that this release includes any claims based on the actions, omissions, or negligence of the Organiser, agents, and representatives, whether a COVID-19 infection occurs before, during, or after participation in the event.

#### 2019 冠狀病毒病免責聲明

通過簽署本協議，我明白 2019 冠狀病毒病的傳染性，並自願承擔我可能因參加本次活動而接觸或感染 2019 冠狀病毒病的風險，並且此類接觸或感染可能導致人身傷害、疾病、永久性殘疾和死亡。我了解在本次活動中接觸或感染 2019 冠狀病毒病的風險可能是由於我自己和其他人（包括但不限於組織者、工作人員、參賽者及其他人）的行為或疏忽所造成的。本人自願同意承擔上述所有風險，並對本人遭受的任何傷害（包括但不限於人身傷害、殘疾和死亡）、疾病、損害、損失、索賠、責任或費用承擔全部責任。本人特此聲明，免除組織者、工作人員、代理人和其代表所導致或相關的任何類型的問題，包括所有責任、索賠、訴訟、損害、費用或與之相關的事項。我理解並同意此免責是包括組織者、工作人員、代理人的行為或疏忽所引致的任何索賠，無論在參加本次活動之前、期間或之後發生 2019 年冠狀病毒病[COVID-19]感染。